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روزنـــامـــــه    صـــبــح  ایـــــــران

ورزش: ســرمربى تيم فوتبال پرســپوليس در پاسخ به 
انتقاداتى كه در مورد كيفيت فنى دربى هشــتاد و سوم 
مطرح شده اســت گفت: به نظرم دو تيم نمايش خوبى 
داشتند، نكند انتظار داشتيد بازيكنان با سر به ديوار بروند؟ 
برانكو ايوانكوويچ در حاشيه تمرين ديروز پرسپوليس در 
جمع خبرنــگاران گفت: بازى با ســپاهان براى ما دربى 
سوم است. پرسپوليس سه بازى بزرگ داشته و دارد. ما 
رقابتهايى را با سپاهان و پيشــتر از آن با تراكتورسازى و 

استقلال داشتيم.
برانكو درباره غيبت كمال كاميابى نيا مقابل سپاهان گفت: 
كارمان اينطور سخت است. فرشاد و محسن هم مشكل 
دارند. وحيد اميرى هم به زودى مشخص مى شود كه به 
بازى مى رسد يا خير. وى درباره اينكه پرسپوليس نسبت 
به فصل قبل خوب بازى نمى كند و گل زيادى نمى زند، 
تاكيد كرد : از اول فصل مى دانستيم امسال فصل دشوارى 
در پيش داريم ولى دو فصل پيش پرسپوليس يك بازى 
مانده به آخر، بقايش در ليگ را تضمين كرد. عملا پارسال 
مى توانستيم قهرمان شويم. آخرين بازى كه باخته ايم، 
بازى با ســايپا در تهران بود. بعد از آن بيش از 20 بازى 
نباخته ايم. اگر 30 بازى اخير را در نظر بگيريم، فقط يك 

بازى باخته ايم آن هم به نفت تهران.
وى افزود: الان 12 امتياز داريم. سال گذشته اين موقع 4 
امتياز داشتيم. سرمربى پرسپوليس ادامه داد: ما توانستيم 
پنج، شش موقعيت به دست بياوريم. خودم راضى هستم 

بعد از يك ماه تعطيلات توانستيم اينطور بازى كنيم.
وى درباره اينكه هم استقلال و هم پرسپوليس ترسو بازى 
كردند، گفت: نمى شود اسم آن را ترس گذاشت. جنس 
اين بازى اين است. اسم اين نوع بازى مسؤوليت پذيرى 

مقابل حريف است. تمركز بازيكنان و نظم آنها خوب بود 
و تا دقيقه 93 حمله مى كرديم. اســتقلال در 15 دقيقه 
آخر از نيمه خودش بيرون نيامد. حتى يك گل هم زديم 

كه آفسايد بود.
ســرمربى پرســپوليس درباره احتمال ايجاد تغيير در 
تركيب پرســپوليس به خاطر خوب بازى نكردن در دو 
ديدار گذشته، يادآور شد: حرف شما را قبول ندارم. بايد 
باز هم تكرار كنم كه ما مقابل تراكتورسازى بعد از يك ماه 
تعطيلات بازى كرديم. 6 بازيكن ما يك ماه با تيم نبودند 
و فقط يك جلســه تمرين كردند. انتظار داشتيد مقابل 

تراكتورسازى بازيكنان ما پرواز كنند؟!
هواداران مى توانند راضى باشند. ما 4 بازى اول را خوب 
كار كرديم. واقعيت اين است كه در گلزنى مشكل داريم. 
تاكيد مى كنم طارمى در دوره بدنسازى با ما نبود و اميرى 
هم مصدوم است. سرمربى پرسپوليس درباره شروع جام 
حذفى بدون حضور ملى پوشــان، با انتقاد از اين تصميم 
ســازمان ليگ تاكيد كــرد:  فردا جلســه اى با طاهرى  
سرپرست باشــگاه پرســپوليس خواهيم داشت. چطور 
آنها فكر مى كنند بدون 6، 7 بازيكن خود در جام حذفى 

شركت كنيم. فرقى نمى كند حريف چه تيمى باشد. 

در بازگشت به ميادين بعد از مصدوميت
گوارديولا: پست ثابت كمپانى حتمى نيست 

ورزش: پپ گوارديولا مربى منچسترسيتى به ونسان كمپانى كاپيتان اين تيم 
هشدار داده كه در صورت بازگشت به تركيب تيم بعد از مصدوميت جايگاه ثابتى 
درتركيب 11 نفره ســيتى ندارد. كمپانى از اوايل ماه مه به دليل مصدوميت از 
تركيب سيتى غايب بوده و احتمالا در بازى چهارشنبه اين هفته در جام اتحاديه 

برابر سوانزى به ميدان مى رود. 
با اين حال مربى اســپانيايى گفته كه كمپانى براى قرار گرفتن در تركيب 
سيتى رقابت ســختى با جان اســتونز، اوتامندى و كولاروف در قلب خط 
ميانى ســيتى خواهد داشت. او در پاســخ به ســوال خبرنگاران مبنى بر 
اينكــه زوج ميانى خط دفاعى چلســى را چه بازيكنانى شــكل مى دهند 
گفت:«همه باهم رقابت دارند و من بازيكنى كه مناســب هر مسابقه باشد 
را به زمين مى فرســتم. اين بهترين راه براى رســيدن به ماه آوريل يا مه 
در اوج آمادگى و داشتن شانس قهرمانى است. ما به بازيكنانى نياز داريم 
كه با هم رقابت كنند. آنها بايد بدانند كه اگر خــوب بازى نكنند، بازيكن 
ديگرى در تيم جاى آنها را مى گيرد. من ونســان را به دليل قابليت هايى 
كه دارد نياز دارم. من او را براى اينكــه روى جان و نيكولاس و كولاروف 
فشار بياورد نياز دارم. كمپانى به بازگشــت نزديك است ولى هنوز كاملا 

آماده نيست»
 گوارديولا با تغييراتى كه در رژيم غذايى بازيكنان ســيتى ايجاد كرده تلاش 
داشته درصد مصدوميت هاى بازيكنان اين تيم را پايين بياورد. او در پاسخ به 
اين سوال كه چه اندازه به اقدام تيم پزشــكى اهميت مى دهد گفت:«خيلى 
بيشــتر از گذشــته  من از تيم پزشــكى رضايت دارم و واقعا تحت تاثير قرار 
گرفته ام  بازيكنان هم خوش شــانس هســتند كه با اين گروه كار مى كنند. 
ريكاورى و آماده شــدن براى بازى ها خيلى مهم هستند. ما تلاش مى كنيم 
تا براى مراقبت از بازيكنان خود هركارى انجــام دهيم. به اين موضوع دقت 
مى كنيم كه آنهــا چه غذايى مى خورنــد و با چه ويتامين هايى اســتراحت 
مى كنند. بدون توجه به اين مسايل شما نمى توانيد هر سه روز يك بار در  11 

ماه درسطح خيلى بالا مسابقه دهيد»

بهروان: بعيد مى دانم كسى بليت خريده بوده 
و نيامده باشد

ورزش: رئيس ســازمان ليگ از ديدن جايگاه هاى خالى در ورزشگاه آزادى 
متعجب شده است. غلامرضا بهروان مى گويد: واقعا به ما از روز قبل از شركت 
مسؤول فروش بليت اعلام شد كه بليت ها فروخته شــده است. مخصوصا از 
چند روز قبل كه در شــوراى تامين ما بوديم به ما اعلام داشتند طبقه اول را 
كه از چندين روز قبل گفتند تكميل شده اســت. من به عنوان كسى كه در 
ورزشــگاه بودم خيلى جالب است كه سمت پرسپوليســى ها خيلى فشرده و 
ايستاده تماشاگران ايستاده بودند  ولى جاهاى خالى در قسمت استقلالى ها 
توى ذوق آدم مى زد. ما خودمان الان داريم آسيب شناسى و بررسى مى كنيم 
كه چه اتفاقى افتاده است. من بعيد مى دانم كه كســى بليت خريده باشد و 

به ورزشگاه نيامده باشد.

يك ايرانى در بين بهترين گلزنان تاريخ 
جام جهانى فوتسال

ورزش:  در بين تمامى بازيكنانى كه در مســابقات جام جهانى فوتسال حضور 
داشته اند بيشــترين گل از آن مانوئل توبياس برزيلى است. البته در اين بين نام 
سعيد رجبى بازيكن اسبق تيم ملى نيز به چشم مى خورد. بعد از توبياس كه در 
32بازى 43گل و فالكائو كه 25بازى 38گل به ثمر رســانده اند، نفرات بعدى به 

اين شرح است:
3- كنستانتين ارمنكو(روسيه)؛ 18 بازى و 28 گل در رقابت هاى 1992، 1996 

و2000
4- شوماخر( برزيل)؛ 25 بازى و 25 گل در رقابت هاى 2000، 2004 و 2008

5-پولا( روسيه)، 14 بازى و 18 گل در مسابقات 2008 و 2012
6- سعيد رجبى( ايران)، 8 بازى و 16 گل در سال 1992

7- اينديو( برزيل)، 16 بازى و 15 گل در مسابقات 2000 و 2008
8- دانيل( اسپانيا)، 15 بازى و 14 گل در رقابت هاى 2000 و 2008

چطور بدون ملى پوشان در جام حذفى شركت كنيم
برانكو در شيپور جنگ  با كى روش دميد

چطور بدون ملى پوشان در جام حذفى شركت كنيم

برانكو  در  شيپور  جنگ
 با كى روش  دميد

مرد كروات با پيش كشيدن تعطيلات يك ماهه ليگ 
برتر و اردوى طولانى تيم ملى در جمع خبرنگاران 
عنوان كرد كه هيچ مربى و بازيكنى با اين تعطيلات 
نمى تواند فرم خوب خــود را حفظ كند. برانكو اين 
طعنه را در حالى به كى روش زد كه تجربه نشــان 
داده مــرد پرتغالى معمولا چنيــن مصاحبه هايى 
را بى پاسخ نخواهد گذاشــت. به نظر مى رسد بايد 
منتظر مصاحبه تند و جنجالى كى روش عليه برانكو 
باشيم و بعيد است رابطه اين دو مربى خارجى حالا 

حالاها گرم و عادى شود.

برگزارى جام حذفى در تعطيلات ليگ برتر؛ملى پوش ها نيستند
آى اسپورت:  مرحله يك ســى و دوم جام حذفى فوتبال ايران با حضور تيم هاى ليگ 
برترى در تاريخ هاى 8 و 9 مهرماه برگزار مى شود. در حالى قرار است ديدارهاى جام حذفى 
در تاريخ 8 و 9 مهر برگزار شــود كه همزمان تيم ملى در اردو به سر مى برد و بسيارى از 

باشگاه ها بازيكنان ملى پوش خود را در اختيار ندارند.

حسن زاده: به زودى رأى دربى صادر مى شود
سايت فدراسيون : رئيس كميته انضباطى از رأى اين كميته درباره اتفاقات حاشيه اى دربى 83 
خبر داد. اسماعيل حسن زاده درباره دربى 83 گفت: بسيارى از تماشاگران با رعايت رفتارهاى ورزشى، 
عملكرد مطلوبى را به جاى گذاشتند و در مقابل تعداد معدودى كه باعث شدند تا تخلفات مختلفى را 

شاهد باشيم از اين بابت متاسفيم و با بررسى تخلفات، به زودى راى اين بازى را صادر خواهيم كرد. 

امروز و مقابل بوسنى

تيم ملى واليبال نشسته
 آماده بالا بردن جام

جا پاى كادرفنى با تساوى دربى سفت شد 

منصوريان و شانس هاى دوباره  

گودرزى: تا اين لحظه
 از عملكرد پارالمپيك راضى هستيم 

ادعاى روزنامه لهستانى 

قرارداد چهار ساله لوزانو با تيم 
ملى واليبال لهستان 



قوچان نژاد: در هرن فن هيچ نگرانى ندارم
رضا قوچان نژاد مى گويد: در هرن فن هيچ فشارى را حس نمى كنم. با محيط پيرامون هماهنگى زيادى دارم و اولين سال فوتبال حرفه اى ام 

را تجربه نمى كنم. وقتى تيم خوب كار كند، من هم تحت تاثير آن عملكردى خوب خواهم داشت.
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جا پاى كادرفنى با تساوى دربى سفت شد 

منصوريان و شانس هاى دوباره  
 فوتبال  فاطمــه صمدى   انگار بــازى دربى آخرين 
فرصت منصوريان بود و تمام.  بازى را كــه مى باخت بايد 
مى رفت.  بازى را كــه مى باخت حكــم اخراجش همان 
چند دقيقه بعد از بازى اعلام مى شــد. استقلال آن قدر در 
بازى هاى پيشــينش ضعيف عمل كرده بود كه براى دربى 
پيش بينى ها باخت پر گل اين تيم باشــد تا حتى با همين 
باور سكوهاى جايگاه استقلالى ها خالى باشد و اين اتفاق در 
تاريخ دربى ها ثبت شود. با همه اين ها استقلال در اين بازى 
بر خلاف پيش بينى ها ظاهر شد. بازى را نبرد،  اما پر موقعيت 
ظاهر شد.  برنده نشد،  اما بازنده هم نبود تا همه اين اتفاقات 
استقلالى ها را خوشبين كند. تا جايى كه از تساوى در دربى 

راضى باشند و به آينده استقلال خوشبين. 
بعد از بازى اولين نشــانه اين رضايت و ادامه همكارى با 
منصوريان را مى توان از رضا افتخارى ديد. سرپرســت 
باشگاه استقلال خوشحال و راضى به نظر مى رسيد. وارد 
رختكن مى شود و به منصوريان خسته نباشيد مى گويد 
و از بازى تيمش تشــكر مــى كند.دســت منصوريان را 
كه محكم مى فشــارد،  اين يعنى ادامــه همكارى.به او 
خسته نباشــيد مى گويد و عنوان مى كند از بازى راضى 
است، يعنى دربى آخرين حضور منصوريان در استقلال 
نيســت. افتخارى بعد از بازى اين گونه اعلام مى كند كه 
منصوريان را حمايت مى كند و به آينده استقلال اميدوار 
است تا همين حمايت قوت قلبى شود براى سرمربى كه 
جايگاه خود را در خطر مى ديد.  حالا به نظر مى رســد 
كتاب قصه منصوريان و استقلال سر فصل جديدى دارد. 
او وارد بازى جديدى شده است. از يك سو حمايت هاى 
باشگاه اســتقلال بعد از بازى دربى به او انگيزه داده و از 
طرفى هم بازى خوب استقلال در دربى و گل نخوردنش 
اين اعتماد به نفس را به كادر فنــى و بازيكنان داده كه 
در بازى هــاى بعدى مى تواننــد بهتر هم عمــل كنند. 
اســتقلال از همين بازى دربى اعتماد بــه نفس گرفت 
و به نظر مى رســد شــرايط اين تيم در بازى هاى بعدى 

بهتر مى شود. اين تيم بوى پرســپوليس فصل قبل و به 
يكباره اوج گيرى اش را مى دهد اما اگر ناكامى استقلال 

دنباله دار شد،  چه مى شود ؟ 
استقلال در بازى هاى آتى اگر باز نتيجه نگيرد،  اگر طلسم 
نبردنش را نشكند،  اگر تساوى و باخت هايش ادامه داشته 
باشد شكى نيست كه منصوريان رفتنى است. اين چند بازى 
آزمونى دوباره براى سرمربى استقلال است و فرصتى دوباره 

براى او. استقلال را كه برنده از زمين خارج كند مى ماند و 
اگر باخت و تساوى ها دنباله دار شده و استقلال هم چنان با 
يك امتياز،  يك امتياز پيش برود ديگر هيچ خبرى از ماندن 
منصوريان نيست. اين بار افتخارى دست هاى على منصور 
استقلالى ها را محكم فشار نمى دهد و البته هيات مديره اى 
كه در تلاش براى انتخاب جانشين منصوريان بوده خيلى 
زود جايگزين او را انتخاب مى كند.  امروز باشگاه استقلال از 

منصوريان حمايت مى كند اما فردا كه تساوى ها و باخت هاى 
استقلال تكرار شود هيج خبرى از حمايت نيست كه نيست. 
حداقل اگر افتخــارى كه بخواهد،  هــواداران كه بخواهند 
منصوريان بماند اين هيات مديره استقلال است كه تصميم 
به بركنارى او دارد.  منصوريان و استقلال حالا فقط يك راه 
پيش خود دارند : برد و برد و برد و فرار از باخت و تساوى هاى 

پى در پى.  

فوتبال ايرانى
وحيد اميرى بالاخره پا به توپ شد

ايسنا : بازيكن ملى پوش تيم فوتبال 
پرسپوليس كه با مصدوميت دست و 
پنجه نرم مى كرد، توانســت با ساير 

بازيكنان به تمرين گروهى بپردازد.
وحيد اميــرى كه در ديــدار ايران 
مقابل چيــن از ناحيــه زانوى پاى 
راســت دچار مصدوميــت خفيفى 
شــده بود، پس از گذراندن دوران 

نقاهت و البته از دست دادن دربى 83   همراه ساير بازيكنان در تمرين 
گروهى حاضر شد و تمرين كرد. او بعد از مصدوميت اولين بار بود كه 

مى توانست همراه سرخ پوشان كار با توپ كند.

محمد انصارى: تساوى براى دربى 
عادلانه بود

ايسنا: مدافع پرسپوليس معتقد است تساوى در دربى، عادلانه ترين 
نتيجه براى اين بازى بوده است. محمد انصارى مى گويد: فكر مى كنم 
اين دربى نسبت به دربى هاى قبلى جذابيت نداشت ولى بازى خوب و 
قشنگى بود و فكر مى كنم هواداران راضى از ورزشگاه به خانه رفتند. 
شايد كيفيت پايين تر اين دربى نسبت به دربى هاى قبل به خاطر اين 
بود كه در هفته  ششم برگزار مى شد و اگر اين بازى چند هفته ديگر 
برگزار مى شد، شايد كيفيت بهترى مى داشــت. البته فكر مى كنم 

تساوى براى اين بازى عادلانه بود.

درخواست تراكتورسازى از شبكه سه 
و ورزش

ورزش: باشــگاه تراكتورســازى خواهان پخش بازى هاى تيمش از 
شبكه سوم يا شبكه ورزش شــد. مصطفى آجرلو،مديرعامل باشگاه 
تراكتورسازى با ارســال نامه اى به مديران شبكه سه و شبكه ورزش 
خواهان پخش زنده بازى هاى اين تيم در ليگ برتر شده است. وى با 
تاييد اين خبر عنوان كرد: از شبكه هاى آذربايجان غربى، اردبيل، زنجان 
و همدان هم خواسته ام كه بازى هاى تراكتور را پخش كنند. محروم 

شدن هواداران از تماشاى ديدارهاى تراكتورسازى انصاف نيست.

مهاجرى: لياقت ما حداقل يك امتياز بود
ورزش: ســرمربى پديده بعد از شكست از فولاد خوزستان غفلت 
بازيكنانش در دادن پنالتى را باعث شكســت اين تيم دانســت. 
محمدرضا مهاجــرى مى گويــد: لياقت ما از اين بــازى حداقل 
يك امتياز بــود.روى يك غفلت پنالتى داديم و تنبيه شــديم. در 
ادامه موقعيت هاى خوبى نصيب مان شــد اما دقت لازم نداشتيم. 
حملاتى از كنار و عمق داشتيم اما بچه هاى ما راه گل زدن را گم 
كرده بودند. مى توانستيم به رتبه هاى بالاى جدول برسيم. نيمه 
دوم هم يك بازى يك طرفه بود و ما خيلى فشــار آورديم. اما آنها 
توانستند ســه امتياز را كســب كنند. من براى تيم مقابل احترام 

قائلم اما ما غافل شديم.

برنامه هفته هفتم ليگ برتر فوتبال 
ورزش: برنامه هفته هفتم ليگ برتر اعلام شد:

سهشنبه 30 شهريور 1395
صباى قم- سايپا  18:30

استقلال خوزستان- پيكان   18:40
تراكتورسازى- سياه جامگان   18:50

استقلال- ذوب آهن  19:30    
چهارشنبه 31 شهريور 1395

گسترش فولاد- فولاد  16:45
پديده - صنعت نفت آبادان 17:0

سپاهان- پرسپوليس  17:30
نفت تهران- ماشين سازى تبريز   17:30

كمالوند: فكرش را نمى كردم قعرنشين 
شويم

كاپ: ســرمربى تيم گســترش فولاد شــرايط تيمش در جدول 
رده بندى را تعجب آور خواند.

 فراز كمالوند در مورد تيمش كه در رتبه شانزدهم جدول قرار 
دارد معتقد است: واقعا فكرش را نمى كردم كه تا اينجاى فصل 
در رده آخر قــرار بگيريم. حداقل تصورم اين بــود كه در نيمه 
بالاى جدول حضور داشــته باشــيم. اما الان هم اگر به جدول 
نگاه كنيم فاصله تيم ها بسيار كم اســت. ما با تيم سوم جدول 
تنها 5 امتياز فاصله داريم و خوشــبختانه ايــن امتيازات قابل 
جبران است. ما با آرامش به كار خود ادامه مى دهيم و از هيچ 

تلاشى دست بر نمى داريم.

پيروانى: براى رفتن به بحرين
 تابع نظر مسؤولان هستيم

ايسنا: ســرمربى تيم ملى جوانان ايران مى گويد هنوز مشخص 
نيست كه آيا اين تيم براى حضور در رقابت هاى قهرمانى آسيا در 
بحرين به اين كشور سفر خواهد كرد يا خير. اميرحسين پيروانى 
مى گويد: بحث عدم حضور ما از يك ماه پيش مطرح شــده است 
ولى براى من شــرح وظايفى وجود دارد و من فقط به كار خودم 

فكر مى كنم. 
تصميم گيرى در اين باره فرا فدراســيونى و يا فرا وزارتى است و ما 
تابع تصميمات  مسؤولان و نظام هستيم و حق ورود به اين موضوع را 
نداريم. فقط اگر در اين مسابقات شركت نكنيم، با محروميت مواجه 

مى شويم و تا دو سال نمى توانيم در اين رده سنى شركت كنيم.

خلعتبرى پيشكسوت پرسپوليس 
درگذشت

ورزش:  محمدرضــا خلعتبــرى 
پيشكســوت باشــگاه پرسپوليس 
كه در دهه 50 بــراى اين تيم 88 
بازى كــرده بود صبــح ديروز در 
بيمارستان شــهيد مدرس تهران 
درگذشــت. اين پيشكســوت كه 
چندى پيش تومور مثانه خود را به 
دست جراحان سپرده بود در چند 

روز اخير به كما رفته بود و صبح ديروز به ديار باقى شــتافت. در 
مدتى كه وى در بيمارستان بسترى بود تنها على پروين به عيادت 
او رفت و هيچ يك از پيشكســوتان پرسپوليس به ديدار او نرفتند. 
مراســم خاكســپارى محمدرضا خلعتبرى امروز در شهر رامسر 

برگزار خواهد شد.

عابدزاده: 
رنگ رخساره بازيكنان 

دربى، از سر درون شان خبر مى داد
كاپ: احمدرضا عابدزاده در خصوص دربى مى گويد: هنگامى كه 

بازيكنان دو تيم وارد زمين شدند چهره هايشان نشان مى داد خيلى روى 
بازى و نتيجه مطمئن نيستند. يك ضرب المثلى داريم كه مى گويد «رنگ 

رخساره خبر مى دهد از سر درون» و ديگر ما بعد از اين همه سال وقتى نگاهى 
به فوتبال و بازيكنان مى اندازيم تا حدودى بايد متوجه بشويم درون شان چه خبر 
است. عابدزاده مى افزايد: به نظر من بازيكنان هر دو تيم نگران بودند كه بازى را 
ببازند. اين حتى به بازيكنان پرسپوليس هم سرايت كرده بود چون در روزهاى 
گذشته سطح توقعات از آنها خيلى بالا رفته بود و چون پيش خود مى گفتند 
حريف مى آيد تا با پيروزى در اين بازى نتايج اخيرش را توجيه كند پس 

بازى سختى در انتظار مان است. شرايط روحى بازيكنان استقلال هم 
مشخص بود. عابدزاده در پايان تاكيد كرد: پيش بينى من اين بود 

بازى مساوى شود ولى از حالا مى گويم بازى برگشت چند 
گل دارد و قشنگ تر مى شود چون اين دربى 

شرايط خاصى داشت .

محروميت 
كمك داورى كه گل 

عنايتى را نگرفت
ورزش: رئيس دپارتمان داوران فدراسيون فوتبال از محروميت 

كمك داور بازى سياه جامگان و صبا خبر داد.
حســن كامرانى فر در اين باره گفت: يكى از كمك داوران هفته ششم 

ليگ برتر به دليل بى توجهى و كوتاهى در وظايف اوليه و عدم مسؤوليت 
پذيرى پيش از آغاز مسابقه متاســفانه منجر به اشتباه تاثيرگذار وى در 
جريان بازى سياه جامگان و صباى قم شــد. دپارتمان داوران از حضور 
كمك داور مذكور تا اطلاع ثانوى در امر داورى ممانعت به عمل خواهد 

آورد.
رئيس دپارتمان داوران فدراسيون فوتبال در ادامه تاكيد كرد: تمامى 

داوران وظيفه دارند مســؤوليت پذيــرى و درك جايگاه داورى 
كشور را ســرلوحه كار خويش قرار دهند و تمامى تلاش 

خود را با اين هدف به كار گيرند تا حقى از تيمى 
ضايع نشود.

@qudsonline.ir

فتح االله زاده: استقلال در 
بدترين شرايطش صدرنشينى را 

از پرسپوليس گرفت
كاپ: مديرعامل سابق استقلال تساوى اين تيم در دربى را در شرايطى 

مى داند كه همه فكر مى كردند پرسپوليس استقلال را 6تايى خواهد كرد. على 
فتح االله زاده مى گويد: بازى بسيار خوبى بود. همه فكر مى كردند كه پيش از اين 
پرسپوليس 4   يا 6 گل به استقلال مى زند. حتى آنها روى ارقام عجيب رفته بودند 
در صورتى كه آنها به اين فكر نمى كردند كه استقلال تيم بزرگى است و صاحب 
سبك فوتبال خوب. شما ديديد كه در بدترين شرايط استقلال اين تيم توانست 
صدر جدول را از پرسپوليس بگيرد. به نظرم استقلال در تمامى نقاط زمين 
بسيار خوب ظاهر شد. فتح االله زاده در خصوص منصوريان نيز معتقد است: 

منصوريان نشان داد كه مربى باهوشى است. اگر او را حمايت كنند و 
حاشيه ها را از دور و برش جمع كنند مى تواند تيم را بسيار خوب 

مديريت كند. منصوريان بايد از سوى همه حمايت شود. 
چون اگر او حمايت شود همه تيم استقلال 

سود مى برد.  

2
ضد حمله

عكس روز

وحيد اميرى بالاخره پا به توپ شد
بازيكن ملى پوش تيم فوتبال 
پرسپوليس كه با مصدوميت دست و 
پنجه نرم مى كرد، توانســت با ساير 

وحيد اميــرى كه در ديــدار ايران 
مقابل چيــن از ناحيــه زانوى پاى 
راســت دچار مصدوميــت خفيفى 
شــده بود، پس از گذراندن دوران 

 محمدرضــا خلعتبــرى 
پيشكســوت باشــگاه پرسپوليس 

بازى كــرده بود صبــح ديروز در 
بيمارستان شــهيد مدرس تهران 
درگذشــت. اين پيشكســوت كه 
چندى پيش تومور مثانه خود را به 
دست جراحان سپرده بود در چند 

مدافع لبنانى تيم ذوب آهن پس از گلزنى به تراكتورسازان، شعار روى 
زيرپيراهن خود را به نمايش گذاشت.

مزد ترس
 حميد استيلى

(سرمربى سابق پرسپوليس)
در دربى نه كارهاى تركيبى 
ديديم و نــه كار تاكتيكى و 
تيم ها فقط آمــده بودند كه 
نبازند. ايــن بــازى از لحاظ 
كيفيت فنى در سطح پايينى 
بود و همــه به اين مســاله 
اذعان داشته اند و به اعتقاد 

من نتيجه بدست آمده بيشــتر به نفع پرسپوليس بود تا 
استقلال. دو تيم بيشتر ســعى مى كردند كار دفاعى انجام 
دهند تا اينكه بخواهنــد رو به كارهاى تركيبــى بياورند. 
مدافعان كنارى تيم ها در اين بازى كاملا در كارهاى دفاعى 
شركت مى كردند و خيلى كم ديديم آنها در حملات تيم شان 
حضور داشته باشــند. حتى پرســپوليس از احمدزاده به 
عنوان مهره دفاعى براى مهار خســرو اســتفاده كرد و اين 
باعث شــد اين بازيكن فرصت حمله به دروازه استقلال و 
موقعيت ســازى پيدا نكند. با وجود حملات كمى كه دو تيم 
روى دروازه يكديگر داشــتند، اشــتباهات فــردى هم از 
سوى مدافعان رخ داد اما هيچ يك از مهاجمان از موقعيت 
بدست آمده خوب استفاده نكردند و در كنار اين مساله ما 
كار تركيبى خاصى هم در بــازى نديديم و هافبك ها  نهايتا 

بعد از 5،6 پاس توپ را لو مى دادند.
در واقع دو تيم بيشتر به خاطر ترس از باخت محتاط بودند 
و هر موقع توپ از دســت مى دادند، سريع جمع مى شدند 
تا به حريف موقعيــت گل ندهند.  به هر حــال ارائه چنين 
سيستمى از سوى مربيان دو تيم نشان مى داد كه هيچ يك 
از آنها دوست نداشــتند بازنده دربى باشند. ضمن اينكه 
بازيكن خلاقى هم در زمين نبود كــه بخواهد با كار خاصى 
شــرايط را به نفع تيمش تغيير دهد. شــايد فقط مسلمان 
بود كه توانايى اين كار را داشــت اما او هــم روز خوبى را 

پشت سر نگذاشت.
البته تعطيلــى ليگ تاثيــر منفــى روى دو تيــم بخصوص 
پرسپوليس گذاشته است. پرسپوليس  فصل گذشته به 
مراتب بيشتر فرصت خلق مى كرد اما اين فصل هافبك هاى 
اين تيم خيلى خوب نبوده اند. شــايد پرسپوليس از لحاظ 
نتيجه گيرى بد نبوده و حتى در دربى هم بهتر بود اما هنوز 
كيفيت فصــل پيش خود را پيــدا نكرده اســت. البته در 
كارهاى دفاعى با آمدن بيرانوند پرســپوليس با مشكلات 

كمترى نسبت به فصل پيش مواجه است.

يادداشت 1

در دربى نه كارهاى تركيبى 
ديديم و نــه كار تاكتيكى و 
تيم ها فقط آمــده بودند كه 
نبازند. ايــن بــازى از لحاظ 
كيفيت فنى در سطح پايينى 
بود و همــه به اين مســاله 
اذعان داشته اند و به اعتقاد 

من نتيجه بدست آمده بيشــتر به نفع پرسپوليس بود تا 

گزارش كوتاه

چهار جدال پيش روى استقلال سهم مهمى در سرنوشت 
سرمربى استقلال دارند .بازى هايى كه حتى ممكن است 
منصوريان تمام آن ها را به عنوان سرمربى استقلال نبيند 
و از دســت رفتن امتياز در دو بازى پيــش رو يعنى ذوب 

آهن و سياه جامگان منصوريان را به بازى با سايپا و فولاد 
نرساند .

بازى با گربه سياه استقلال 
بعد از دربى اولين جدال اســتقلال برابر ذوب آهن است.
هم ذوب آهن گربه سياه اســتقلال است و هم يحيى .اگر 
چه شــرايط اين روزهاى ذوب آهن زياد خوب نيست اما 
شرايط اســتقلال به نســبت بدتر از اين تيم هم هست و 
مخصوصا اين كه ذوب آهن در برابر اســتقلال هميشــه 

ذوب آهن بوده . 

بازى سخت در مشهد 
سياه جامگان جزو تيم هاى بالاى جدول است و بازى خارج 
از خانه در مشهد هم هيچ وقت براى استقلال آسان نبوده .با 
اين حال استقلالى ها در مشهد خاطره خوب قهرمانى خود را 
دارند و شايد با كسب امتياز در اين بازى تولدى دوباره را براى 

قهرمانى تجربه كنند .
 سايپا و فركى 

استقلال طى چند فصل اخير برابر ســايپا بد امتياز نگرفته 
است .آبى ها اگر در دو بازى پيشين خود برترى را دنبال كرده 

باشند ، با منصوريان به بازى با سايپا مى رسند و گرنه ممكن 
اســت يكى ديگر به جاى منصوريان در اين ديدار به عنوان 

سرمربى استقلال شناخته شود .
بازى با قعر نشين ليگ 

اگر چه بازى در اهواز سخت است اما قعر نشينى فولاد نشان 
مى دهد استقلال كار خيلى ســختى هم در اهواز نمى تواند 
داشته باشــد .مخصوصا اين كه آبى ها طى فصل هاى اخير 
برابر فولاد بد نتيجه نگرفته اند و حالا با فولاد درب و داغان 

مى توانند به روزهاى بهترى هم برسند .

بازى به بازى تا ماندن و نماندن منصوريان 

4 جدال سرنوشت ساز 

جواد رستم زاده: رويانيان به يكباره سر از مشهد درآورد 
و شد رييس هيات مديره سياه جامگان. همان تيمى كه 
چندى پيش شايع شد مى خواهد نامش را به پرسپوليس 
خراســان تغيير دهد. تقارن اين دو اتفاق نشان مى دهد 
كه رويانيان خيلى بدون دليل مسافر مشهد نشده است 
و مى خواهد كارهاى ناتمامش در پرسپوليس را احتمالا 
در مشهد تمام كند. او در برنامه تلويزيونى ورزش خراسان 
ســياهه اى از برنامه هاى اقتصادى اش براى اين باشگاه 
را عنوان  كــرد و البته مدير عامل جــوان تيم هم گل از 
گلش شــكفت. اما آيا رويانيان كه در پرسپوليس كلى 
بدهى بالا آورد در ســياه جامگان قادر به معجزه است؟ 
يادمان نــرود رويانيان همان مديرى اســت كه قرارداد 
تاريخى با ژوزه پرتغالى بســت و سرخپوشان را تا همين 
امروز گرفتار كسر 6 امتياز بابت 6 ميليارد بدهى به اين 
ســرمربى پرتغالى كرده اســت. رويانيان همان مديرى 
اســت كه به جاى پول قرارداد به بازيكنان ماشين هاى 
گرانقيمتى داد كه به دليل مشــكلات سندى كارشان 
را به جاهاى باريك كشــاند. اتفاقا مجرى برنامه ورزش 
خراســان به نكته خوبى در مورد پروژه هاى نوشابه اى ، 
هوايى و ساندويچى وى اشاره كرد. پروژه هايى كه هيچ 
بارى از روى دوش پرسپوليس برنداشت. حتى دانشگاه 
اين باشگاه هم به سرانجامى نامعلوم دچار شد. وعده ها و 
پروژه هاى اقتصادى رويانيان عجيب ما را ياد مالكان قبلى 
ابومسلم و پيام مى اندازد. همان هايى كه قرار بود دانشگاه 
پيام را افتتاح كنند و پاى هلدينگهاى ساختمانى معروف 
دوبى را به پيام باز كنند و استويچكوف را به مشهد بياورند.
از ميان آن وعده ها حالا نه پيامى مانده و نه ابومســلمى.  
اتفاقا مهندس عباسى مالك باشگاه خوب آن روزها را به 
ياد دارد. خوب مى داند كه سر آن تيم ها چه بلايى آمد. 
حالا هم مالك اول و آخر سياه جامگان خود اوست.زحمت 
كشيده براى تيمش پول خرج كرده بدون ذره اى كمك 

از اين و آن. همت كرده و هر هفته كلى از مردم اســتان 
را به عشق سياه جامگان به اســتاديوم مى كشاند و پاى 
تلويزيون ميخكوب مى كند.الان تصميم گرفته رويانيان 
را به هر دليلى پاى كار بياورد. مى خواهد از شم اقتصادى 
اين مرد در روزهايى كه مسوولى در استان دستش را براى 
يارى نمى فشارد استفاده كند. مى خواهد بدون رفتن زير 
منت مسوولى گليم تيمش را از آب بيرون بكشد. باشگاه 
مال اوســت. هزينه كرده و كسى نمى تواند بگويد بالاى 
چشمت ابروست. چرا؟ چون احدى براى سياه جامگان تا 
به حال قدمى برنداشته است جز خود او. اگر از رويانيان 
و كارنامه اش نوشــتيم فقط براى يادآورى بود. يادآورى 
روزهاى سياهى كه براى پيام و ابومســلم اتفاق افتاد و 

فوتبال خراسان مايه طنز و مضحكه هر شب برنامه هاى 
ورزشى و صفحات روزنامه ها شد.حرفمان اين است كه 
سنگ بزرگ نشانه نزدن است. حرف هاى رويانيان در مورد 
خراسان بزرگ و پتانسيل هاى اقتصادى استان حرف تازه 
اى نيست و خودمان شيك تر و محترمانه ترش را بارها و 
بارها شنيده و نوشته ايم.همين هست كه وعده هايش را 

هم از حفظ هستيم. هم اولش را هم آخرش را. 
با اين حال كسى چه مى داند شــايد رويانيان  داستان 
ديگرى براى سياه جامگان رقم بزند. داستانى كه زيباتر 
باشد از تمام داستان هاى هزار و يك شب فوتبال خطه 
خورشيد. داســتانى كه تكرارى نباشد و آه از نهاد كسى 

بلند نكند.  

ورزش: ســرمربى تيم ملى فوتبال نوجوانان معتقد است بازى 
امروز برابر امارات در مسابقات قهرمانى آسيا به مراتب سخت تر 

از ديدار با عربستان است. 
عباس چمنيان در خصوص امارات مــى گويد: از روش بازى 
اين تيم اطلاع داريم و روى آناليز اين تيم كار كرديم. امارات 

تيم بسيار خوبى است. 

قطعا با تيم قدرتمند و سخت كوشــى روبرو خواهيم شــد، 
امتياز اين بازى از جهــات مختلفى داراى اهميت اســت 
حتى بيشتر از بازى با عربســتان، بدون ترديد هر تيمى كه 
برنده اين ديدار باشد تا مرحله حذفى فرصت زيادى براى 
ريكاورى تيــم در اختيار دارد و به بازيكنــان اين نكات را 

گوشزد كرده ايم.

پاى رويانيان به مشهد باز شد

سياه جامگان در دور برگردان  ابومسلم و پيام؟ 

چمنيان: به بازيكنان 
گفته ام شكست امارات 
چقدر اهميت دارد



حمايت اتوئو از ژاوى 
 ساموئل اتوئو، مهاجم سابق بارسلونا به حمايت از ژاوى و ادعاهاى اخيرش در انتقاد از رونالدو پرداخت. او گفت: اگر اهداى 

توپ طلا عادلانه بود، ژاوى بايد پنج يا شش بار آن را مى برد. ژاوى شايسته تمام احترامى است كه برايش قائل هستند.
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ورزش جهان 3 ساموئل اتوئو، مهاجم سابق بارسلونا به حمايت از ژاوى و ادعاهاى اخيرش در انتقاد از رونالدو پرداخت. او گفت: اگر اهداى 
كلوپ: تماشاى بازى ليورپول

 لذت بخش است
ورزش سه: يورگن كلوپ، ســرمربى ليورپول به تمجيد از عملكرد 

تيمش پس از پيروزى 2-1 مقابل چلسى پرداخت.
وى  گفت:  شايسته برترى بوديم. در مقاطعى از بازى آنطور كه بايد 
بازى نكرديم و چلسى توانست به بازى برگردد. بايد ياد بگيريم چطور 
بازى را مديريت كنيم و همينطور تمركزمان را بر روى آن بگذاريم. 
پس از گل آنها خيلى خوب اين كار را كرديم. تا به اينجا چلسى چندين 
بار در دقايق پايانى گل زده ولى فكر نمــى كنم آنها موقعيت زيادى 

ايجاد كرده باشند.

توهير: دى بوئر همچنان بهترين گزينه 
براى اينتر است

ورزش: اريك توهير، رئيس باشگاه اينتر، تاكيد كرد كه با وجود نتايج 
ضعيف اخير، خطر اخراج فرانك دى بوئر را تهديد نمى كند.

دى بوئر كه تنها چند روز پيش از آغاز فصل جديد جانشــين روبرتو 
مانچينى روى نيمكت نرآتزورى شــد، نتايــج ضعيفى در اين مدت 
گرفت با اين وجود، توهير معتقد اســت كه دى بوئر همچنان گزينه 

مناسبى براى هدايت اينتر است.
با اين حال اخبار حاكــى از مذاكرات مديريت اينتر بــا فابيو كاپلو، 

سرمربى كهنه كار ايتاليايى براى جايگزينى فرانك دى بوئر است.

بازگشت ايگواين و آگوئرو
 به اردوى آرژانتين

ورزش ســه: ادگاردو بائوســا، ســرمربى تيم ملى آرژانتين، در 
جديدترين فهرســتش براى ديدارهــاى بعدى آلبى سلســته در 
مقدماتى جام جهانى 2018، گونسالو ايگواين و سرخيو آگوئرو را به 

اردوى تيمش دعوت كرد.
 ايگواين براى دو ديــدار قبلى آرژانتين مقابــل اروگوئه و ونزوئلا به 
اردوى آرژانتين دعوت نشــد و آگوئرو هم به دليل مصدوميت، اين 

بازى را از دست داد.

فان خال بعد از اخراج از بارسا 
گريه كرد

ورزش:فيليپ كريستانوال، مدافع 
سابق بارسلونا، فاش كرد كه لوئيس 
فان خال بعد از اخراج از اين باشگاه 
كاتالونيايــى، «مانند يك بچه گريه 

كرد».
او گفت:  او بعد از شــنيدن خبر به 
رختكن آمد و شروع به صحبت كرد و 
ناگهان مانند يك بچه شروع به گريه 

كرد. او واقعا ناراحت شد. ديدن گريه او روى من تاثير گذاشت. او آدم 
سرسخت و سردى بود و اين اتفاق او را نابود كرد.

هارت: در تورينو پيشرفت خواهم كرد
 ورزش: جو هارت، سنگربان انگليسى تورينو معتقد است كه كيفيت 

فنى او در ايتاليا و تيم تورينيو پيشرفت خواهد كرد.
 هارت گفت:  همچنان با همان علاقه به تمرينات خود ادامه مى دهم. 
از حضور در تورينو بسيار خوشــحال هستم و از بازى كردن در اينجا 
لذت مى برم. تا پايان فصل، تمام تلاش خود را براى كسب نتايج بهتر 
خواهم كرد و سعى مى كنم در كنار سينيشا ميهايلوويچ پيشرفت كنم 

زيرا طرز فكر من در باشگاه جديد نيز تغيير نكرده است. 

گوارديولا در انتظار تمديد قرارداد 
آگوئرو

ورزش ســه: پپ گوارديولا، سرمربى اســپانيايى منچسترسيتى 
علاقمند است تا قرارداد ســرخيو آگوئرو مهاجم آرژانتينى و گلزن 

اين تيم تمديد شود.
گوارديولا در اين رابطه گفت: من نمى دانم كه آيا در جايگاهى هستم 
كه در رابطه با تمديد قرارداد آگوئرو صحبت كنم يا خير. اما مى دانم 
كه اين موضوع در مراحل نهايى قرار دارد اما هنوز رسمى نشده است.

 CL رانيرى: شرايط جديدى را در
تجربه كرديم

ورزش:كلوديو رانيرى، سرمربى ايتاليايى لسترسيتى معتقد است 
شرايط فعلى براى لسترسيتى  در CL تازگى دارد و او منتظر عكس 

العمل بازيكانش در اين رابطه است.
 رانيرى گفت:  همه چيز براى بازيكنان من تازگى دارد و من منتظر 

عكس العمل بازيكنانم نسبت به شرايط پيرامون هستم. 

فاش شدن نام 3 مشترى نيمار
ماركا: نيمار تاييد كرد كه علاوه بر پارى سن ژرمن با چند تيم ديگر 

نيز گفتگو كرده بود.
نيمار سه ماه پيش و پس از كش و قوس هاى فراوان، سرانجام قرارداد 
خود با بارسا را تمديد كرد در حاليكه مذاكراتى بسيار جدى با پارى 

سن ژرمن داشت.
او فاش ساخت كه در مقطعى وسوســه شده بود به پيشنهاد شگفت 
انگيز پارى سن ژرمن پاسخ مثبت بدهد اما در نهايت به دليل علاقه 

قلبى به بارسلونا قراردادش را با اين باشگاه تمديد كرد.
نيمار ادعا كرده اســت كه منچســتريونايتد، منچسترسيتى و رئال 
مادريد نيز علاوه بر پارى ســن ژرمن براى جــذب نيمار اقدام كرده 

بودند.

حمله مدير ارتباطات اسپورتينگ 
به رئال مادريد

آس: شكست 2-1 اســپورتينگ ليســبون مقابل رئال كه با گل 
دقيقه 94 موراتا رقــم خورد، باعث شــد تا نونو ســارايوا، مدير 
ارتباطات اين باشــگاه دســت هاى پشــت پرده را دليل شكست 

تيمش عنوان كند!
نونو سارايوا، مدير ارتباطات اســپورتينگ گفت: وقتى تيمى مثل 
رئال كه خود را بزرگترين باشگاه دنيا مى داند در آستانه شكست 
قرار مى گيرد، هميشــه كمك هايى از بيــرون دريافت مى كند و 
مقابل ما از اواسط نيمه اول، لطف داورى شامل حال اين تيم شد 
و اخراج ژرژ ژسوس(مربى) در نيمه دوم،اوج ظلم به اسپورتينگ 

بود.
 اين كمك ها ســرانجام رئال را از شكست حتمى نجات دادند و البته 
همين نشان مى دهد كه برنده واقعى ما بوديم. شايد از لحاظ نتيجه 
ما بازنده شديم ولى پرغرور و با ابهت ظاهر شديم. وعده ديدار ما در 
بازى برگشــت در آلوالاده. آنجا و در خانه ما جايى است كه عدالت 

حكمفرما خواهد شد. 

ونگر: ژاكا در آرسنال تاثيرگذار 
خواهد بود

ورزش: آرسن ونگر، سرمربى فرانسوى آرسنال معتقد است گرانيت 
ژاكا، هافبك سوئيســى اين تيم در فصل جارى در روند بازى تيمش 

تاثيرگذار خواهد بود.
ونگر گفت: تنها در مورد كيفيت ژاكا صحبت نمى كنم. او سرعت 
زيادى در تطبيق پذيرى با فوتبال جزيره داشــته اســت. بايد به 
ســن ژاكا  نيز توجه كرد. بازيكنانى مثــل كازورلا و كوكولين نير 
همكارى خوبى با هم دارند اما ژاكا، مى توانــد بازيگردان تيم ما 
باشــد. كيفيت او روز به روز افزايش مى يايد و من فكر مى كنم او 

در آرسنال تاثير گذار خواهد بود.
 تازه در ماه سپتامبر هستيم و بازى ها از ماه آگوست آغاز شده است. 
پس بايد در نظر گرفت تنها يك ماه گذشــته و كمى براى بازيكنان 
زمان بر است تا با شــرايط تيم هماهنگ شــوند. البته در مورد ژاكا 
مشــكلى وجود ندارد و او كار خود را به خوبى انجام مى دهد. شخصا 
معتقدم نوع بازى او به هافبك هاى يارگير نزديك تر است زيرا انرژى 
زيادى در او نهفته است و اين موضوع كمك زيادى به قدرت دوندگى 

آرسنال خواهد كرد.

در پى شايعات فراوان بعد از كاهش قرارداد با اتلتيكو

سيمئونه: تعهد من به تيم تغييرى نمى كند
 فوتبال  دلارام عظيمى  يك روز بعد از انتشــار اخبار 
مربوط در مورد كاهش قرارداد سيمئونه با اتلتيكو مادريد، 
مربى اســپانيايى در آســتانه بازى اين هفتــه تيمش در 
رقابتهاى لاليگا در اين مورد توضيــح داد. مربى آرژانتينى 
به رغم كاهش دو سال از قرارداد اوليه اش با اتلتيكو تا سال 
2020 در مورد شرايط كنونى گفت:« اگر من اينجا هستم 
به خاطر اين است كه دلم مى خواهد اينجا باشم. من خودم 
تصميم گرفتم كه چهارسال ونيم مدت زمان زيادى است. 
براى اينكه بايد در هر لحظه انرژى زيادى احســاس كنم و 
شرايط خوب باشد.من هميشــه با عقل و قلبم تصميم مى 
گيرم و چيزى را تغيير نمى دهــم. احتمال دارد كه در اين 
مدت قراردادم را حتى با باشــگاه تمديد كنم. اين شرايط 
مهمى براى همه خواهد بود و من و مديران باشــگاه با هم 
در اين رابطه تصميــم گرفتيم. من از اينكه اينجا هســتم 
خوشــحالم و تنها چيزى كه به من انگيزه مى دهد ديدن 

بازيكنانى است كه با جان و دل براى تيم بازى مى كنند.» 
اينتر مقصد بعدى؟

ال چولو كه اخيرا قراردادش با باشــگاه مادريدى را تا سال 
2020 تمديد كرده بود، روز پنجشــنبه اين قــرارداد را تا 
ســال 2018 كاهش داد. ضمن اينكه او شرايط بهترى هم 
براى قرارداد كنونى اش بدســت آورده كه در وهله اول به 
او اجازه مى دهد تا دستمزد بيشــترى در اين تيم دريافت 
كند و ديگر اينكه جريمه اى كه در صورت لغو زودتر قرارداد 
قبلى براى او اعمال مى شد هم لغو شده است. البته اين اقدام 
عجيب و غيرمعمول سيمئونه خيلى هم بى دليل نبود. مربى 
آرژانتينى و اتلتيكو به يك توافق مشترك در اين باره دست 
پيدا كرده اند. سيمئونه بعد از اينكه اين تيم را در اوج بحران 
در دســت گرفت و به قهرمانى در لاليگا و دو بار حضور در 
فينال ليگ قهرمانان در مدت زمان 3 سال هدايت كرد و در 
ليگ اروپا و كوپادل رى قهرمان شد، مى تواند به راحتى در 

مورد سرنوشت خود و تيمش تصميم گيرى كند. 
ســيمئونه مى تواند تا پايان عمر در كالــدرون بماند ولى 
خيلى خوب مى داند كه مقصد بعدى او كجاســت. او مى 
خواهد به ايتاليا برگردد و هدايت اينتر تيم ســالهاى قبل 

خود را در اختيار گيرد. وسوســه مربيگرى دراينتر بعد از 
شكست در فينال چمپيونزليگ سال قبل در سن سيرو براى 
سيمئونه خيلى زياد بود. اما هيچ يك از طرفين در اين مورد 
تصميمى نگرفت و سيمئونه در اتلتيكو ماندگار شد. در آن 
مقطع اتلتيكو از ال چولو درخواست كرد كه اگر قصد رفتن 
دارد، حداقل تا ژوئن 2018 روى نيمكت اين تيم بماند. به 

خصوص كه تا يك سال ديگر اين تيم از بيسنته كالدرون به 
يك استاديوم ديگر به نام پينتا منتقل مى شود. ورزشگاهى 
كه از كالدرون بزرگ تر اســت ولى موقعيــت جغرافيايى 
بدترى داشــته و خيلى هواداران اين تيم را به وجد نياورده 
است. اين تغيير بزرگ در تيم از نظر مسوولان باشگاه بدون 
حضور ال  چولو روى نيمكت يك كابوس بزرگ براى اتلتيكو 

تلقى مى شود. به همين خاطر باشگاه از مربى آرژانتينى خود 
خواسته كه حداقل در سال نخست اين جابجايى در اين تيم 
بماند. البته شايد ســيمئونه بعد از دو سال اين تيم را ترك 
نكند. شايد اين اتفاق زودتر و يا ديرتر رخ دهد. اما او با كاهش 
قراردادش به طور رسمى راه را براى تصميم گيرى در مورد 

آينده باز گذاشته است.  

اسكاتسمن
اين روزنامه چاپ اسكاتلند عكس اصلى صفحه 
نخست خود را به پل بليك دونده پارالمپيكى بريتانيا 
اختصاص داده است كه با مدال طلاى خود كاروان 
بريتانيا را به  پنجاهمين طلاى خود رساند و باعث 
شد آن ها حتى از دوره گذشته كه ميزبان بودند نيز 
عملكرد بهترى داشته باشند. پدر پل بليك بازيگر 
فيلم هاى مشهور جنگ ستارگان است. اسكاتسمن 
به شكست اندى مارى تنيسور مشهور اسكاتلندى 
در مقابل خوآن مارتين دل پوترو در مسابقات جام 

ديويس نيز اشاره كرده است.

آاس
روزنامه آاس چاپ اســپانيا نيز گزارش اصلى 
خود را به بازى حســاس دو تيم رئال مادريد و 
اسپانيول اختصاص داده است. ديدارى كه امروز 
در ورزشــگاه كرنلا ال پرات زمين اختصاصى 
اسپانيولى ها برگزار خواهد شد. آاس با انتخاب 
تيتر «زيدان چرخشى» به احتمال استفاده او 
از سيستم چرخشى و استفاده او از تركيب دوم 
تيمش مى پــردازد. بازيكنانى مانند خامس، 
لوكاس واســكز، كوواچيچ، دنيلو، ايســكو و 
آسنسيو اين فرصت را احتمالا به دست خواهند 

آورد تا خودى نشان دهند.

ماركا
روزنامه ماركا چاپ اســپانيا با چاپ عكسى 
خندان از زين الدين زيدان به پيش بازى ديدار 
اسپانيول و رئال مادريد مى پردازد؛ جايى كه 
شاگردان زيدان با كسب پيروزى در اين ديدار 
سخت در كاتالان مى توانند ركورد 16پيروزى 
پياپى در لاليگا براى زيدان به ارمغان بياورند، 
كه همانطور كه ماركا تيتر «براى شكستن 
ركورد پپ» را انتخاب كرده اســت ســبب 
شكسته شدن ركورد پپ گوارديولا به همراه 

بارسلونا مى شود.

كوريره دلو اسپورت
روزنامه كوريره چاپ ايتاليــا به پيروزى 
سخت تيم آث ميلان در زمين سمپدوريا 
مى پردازد. كوريره معتقد اســت ميلان 
بايد ماندنش در كورس قهرمانى را مديون 
كارلــوس بــاكا مهاجــم كلمبيايى خود 
بداند كه از روى نيمكت بــه زمين آمد و 
با گل حســاس دقيقه 85 پيروزى را براى 
شاگردان مونتلا رقم زد. بسيارى به مونتلا 
به خاطر نيمكت نشين كردن باكا اعتراض 

مى كنند.

اكيپ
روزنامه اكيپ چاپ فرانسه با اختصاص عكس 
صفحه نخست خود به ادينســون كاوانى، 
نمايش درخشان او براى پاريس سن ژرمن 
در زمين تيم كان در هفته پنجم ليگ فرانسه 
را بازتاب داده است. اين ستاره اروگوئه اى در 
پيروزى شش بر صفر پى اس جى به تنهايى 
4گل به ثمر رســاند تا اكيپ تيتر «تسويه 
حساب كاوانى» را به روى جلد برده و از تثبيت 
شدن جايگاه او به عنوان جانشينى مناسب 

براى ابراهيموويچ خبر دهد.

خبر

فيليپ كريستانوال، مدافع 
سابق بارسلونا، فاش كرد كه لوئيس 
فان خال بعد از اخراج از اين باشگاه 
كاتالونيايــى، «مانند يك بچه گريه 

او گفت:  او بعد از شــنيدن خبر به 
رختكن آمد و شروع به صحبت كرد و 
ناگهان مانند يك بچه شروع به گريه 
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دانيال صدقى:  يورگن كلوپ اكتبر گذشــته در اولين 
روز مربيگــرى اش در ليگ برتر در اســتمفوردبريج به 
سه امتياز حســاس ديدار با چلسى دســت يافته بود و 
دراين فصل هم بعد از اينكه در ورزشــگاه امارات لندن 
آرســنال را مغلوب كرده و تاتنهام را هــم در خانه ناكام 
نگه داشــت، در اولين بازى اين هفته ليگ برتر با نتيجه 
2-1 از ســد تيم آنتونيو كونته عبور كرد. تيم او در اين 
فصل ده امتياز از ســفرهايش به لندن كسب كرده و در 
خانه هم مقابل لسترســيتى قهرمان سال گذشته پيروز 
شده است. درعوض براى آبى پوشان لندنى اولين بازى 
جدى فصل بعد از چند مســابقه نسبتا راحت هفته هاى 
آغازين به منزله يك زنگ هشــدار واقعى بود. چلسى در 
نيمه نخست حرفى براى گفتن نداشت و وقتى در ادامه 
بازى به توپ و ميدان تسلط پيدا كرد، ديگر براى جبران 
كردن خيلى دير شده بود. به اين ترتيب مربى ايتاليايى 
اولين شكســت خانگى خود را بعد از سى مسابقه بدون 
باخت روى نيمكت يوونتوس و چلسى به پايان برد. كونته 
بعد از اين مسابقه به بازيكنان تيمش هشدار داد كه نمى 
توانند اشتباهات فصل گذشــته خود را در اين فصل هم 
تكرار كنند و بايد از اتفاق هاى رخ داده در فصل گذشته 

عبرت بگيرند و سازمان دفاعى تيم خود را تقويت كنند. 
« ما نبايد فصل گذشته را فراموش كنيم. واقعا فصل بدى 
بود و من نمى خواهم تكرار شــود. وقتى شما فصل را در 
جايگاه دهم به پايان مى بريــد، يعنى اتفاق عجيبى رخ 
داده كه طبيعى و ساده نيســت. بايد سخت كار كنيد تا 
بهتر شويد و مطمئن شويد كه اشتباهات قبلى را تكرار 
نمى كنيد. فكر مى كنم كه دراين فصل مربى و بازيكنان 
و همه اعضاى باشگاه بايد مســووليت پذيرى بيشترى 
داشته باشند. براى اينكه ما با هم برنده مى شويم و با هم 
شكست مى خوريم. بايد به هرلحظه ازبازى هاى اين فصل 
خود توجه داشته باشيم.من هم بايد در همين چارچوب 
كار كنم. اين اولين بارى نيست كه چنين چيزى رخ مى 
دهد. بايد در هر دقيقه بازى احساس خطر كنيم. اگر مى 
خواهيم همچون يك تيم بزرگ فكر كنيم. چلســى تيم 
بزرگى است ولى بايد اين را در هر بازى خود نشان دهيم و 
تمركز داشته باشيم» غيبت جان ترى دراين بازى همان 
طور كه انتظار مى رفت تاثير قابل توجهى در ضعف هاى 
خط دفاعى چلسى داشت :« ما دو گل به حريفمان تقديم 
كرديم. معمولا وقتى شما شكست مى خوريد، فراموش 

نمى كنيد. دراين فصل بايد خيلى صبور باشيم»

سان : منچسترسيتى در طول تابستان تلاش كرد نيمار و ليونل 
مسى را به خدمت بگيرد.   با حضور گوارديولا روى نيمكت اين تيم، 
سيتيزن ها به دنبال جذب بازيكنانى بودند كه رابطه خوبى با اين 
مربى داشتند. يكى از آنها مسى بود كه با توجه به حضور گوارديولا، 
انتقالش به سيتى مى توانست آسان تر باشد. ديگر بازيكن نيمار بود 
كه سيتى مدت ها به دنبال جذب او بود و قصد داشت با يك پيشنهاد 

وسوسه كننده او را به خدمت بگيرد. سه ملاقات بين سران باشگاه 
و مدير برنامه هاى اين دو ستاره صورت گرفته و احتمالا سال آينده 
نيز اين ملاقات ها بار ديگر تكرار خواهد شــد. شيخ منصور، مالك 
سيتى خود را براى خريدهاى نجومى در فصل آينده آماده مى كند. 
با عدم تمديد قرارداد مسى تا به اينجا، اين احتمال كه او بارسا را در 

نهايت ترك كند قوى تر از قبل شده است. 

امين غلام نژاد: ادينســون كاوانى كــه در روزهاى 
حضورش در ناپولى لقب ال ماتادور را دراختيار داشــت 
و در پارى ســن ژرمن به دليل بازدهى ضعيف لقب «ال 
اسپركادور» يعنى بازيكنى كه موقعيت هاى زيادى را هدر 
مى دهد به او اطلاق كرده بودند، بار ديگر به جايگاه قبلى 
خود بازگشته است. او در ديدار اين هفته تيمش برابر كان 
در مدت زمان 35 دقيقه يك تحول واقعى را در بازى خود 

تجربه كرده و چهار گل به ثمر رساند.
 اتفاقى كه با حضور زلاتان ايبراهيموويچ در اين تيم هرگز 
رخ نداده بود. حالا با رفتن ايبرا، كاوانى مى تواند با خيال 
راحت به روزهاى اوجش در ناپولى نزديك شود. عملكرد 
او به حدى در چهل وپنج دقيقه عالى بود كه اوناى امرى 
تصميم به تعويــض او در نيمه دوم گرفت و خســه را به 
جايش به زمين فرستاد. اين بازى براى پارى سن ژرمن از 

اهميت زيادى برخوردار بود. 
تيم امرى در دو بازى قبلى خود در ليگ يك شكســت و 
يك تساوى را تجربه كرده و در چمپيونزليگ هم مقابل 
آرسنال متوقف شــده بود.  كاوانى هم كه جزو متهمان 
رديــف اول ناكامى هاى پــى اس جى در ايــن فصل به 
شمار مى رفت، پيش از اين بازى مسووليت زيادى روى 

شانه هاى خود احساس مى كرد. او به خصوص در برابر تيم 
لندنى اشتباهات زيادى مرتكب شده و انتقادهاى زيادى 
شنيده بود. حتى اينكه او ركورد سريع ترين گل اين فصل 
رقابتهاى ليگ قهرمانان را به نام خود ثبت كرده بود هم 
نتوانسته بود منتقدان را خاموش كند. همه معتقد بودند 
كه بازيكنى همچون زلاتان هيچ يك از موقعيت هايى كه 
كاوانى در برابر آرسنال گل نكرده بود را از دست نمى دهد.  
شايد همين انتقادها انگيزه اى براى درخشش او در برابر 
كان شــد. چهارگل در يك نيمه آمار عجيبى اســت كه 

مهاجم اروگوئه اى ثبت كرد.
 در ادامه مســابقه پى اس جى دو گل ديگــر هم به ثمر 
رســاند. كاوانى كه بعد از تســاوى برابر آرسنال در برابر 
دوربين هاى تلويزيونى مســووليت اشــتباهات خود را 
پذيرفته بود، به اين حقيقت اعتراف كرده بود كه گاهى 
اوقات دروازه بان ها با درخشــش خــود مانع موفقيت 
مهاجمان مى شــوند و فوتبال همين اســت. اين بار اما 
سنگربان كان هيچ شانســى مقابل ال ماتادور نداشت. 
حالا در غياب زلاتان كه در منچستر غوغا مى كند، كاوانى 
جايگاه اصلى اش را در پاريس پيدا كرده و روزهاى خوبى 

را تجربه مى كند.

پايان ركوردهاى مربى ايتاليايى

اولين شكست «كونته» در لندن
روزهاى خوب كاوانى در غياب زلاتان

چهارگل «ال ماتادور» در 35 دقيقه! 

تصميم احتمالى يوفا در رابطه با محروميت بارسلونا
ورزش: به نظر مى رســد روابط بارسلونا و يوفا در شرايط مســاعدى قرار ندارد و ممكن 
است باشگاه اسپانيايى با محروميت هايى از سوى اين مقر روبرو شود. روابط بين بارسلونا 
و مقر رسمى يوفا به تيرگى گراييده و ممكن اســت به علت استفاده هواداران بارسلونا از 
پرچم هاى استقلال طلبانه در ديدار برابر سلتيك، اين باشگاه با محروميت هايى از جانب 

يوفا روبرو شود.

تلاش سيتى 
براى جذب 

مسى و نيمار
 در تابستان



  

كاكوش: من نباختم
كاكوش تنها كماندار كشورمان در كلاس W 1 تيراندازى باكمان پارالمپيك گفت: من در اين مسابقات نباختم، بلكه برايم 

شروع دوباره اى است. من ناراحت نيستم و تجربه خوبى را به دست آوردم تا در رقابت هاى بعدى جبران كنم.  
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امروز و مقابل بوسنى

تيم ملى واليبال نشسته آماده بالا بردن جام
 واليبال نشسته  ورزش    تيم ملى واليبال 
نشسته كشــورمان با پيروزى مقابل برزيل در 
مرحله نيمه نهايى به فينال بازى هاى پارالمپيك 

ريو راه يافت. 
در ادامه رقابت هاى روز نهم بازى هاى پارالمپيك 
2016 ريو و در مرحله نيمه نهايى مســابقات 
واليبال نشسته، تيم كشورمان به مصاف برزيل، 
ميزبان مسابقات رفت كه با برترى در سه ست 
متوالى جواز حضور در ديدار پايانى را كسب كرد.
شــاگردان هادى رضايى به ترتيب با نتايج 25 
بر 20، 25 بر 19 و 25 بــر 17 مقابل برزيل به 
پيروزى دست يافتند و راهى ديدار نهايى شدند.
بدين ترتيب تيم ملى كشــورمان ســاعت 12 
امــروز در فينــال واليبال نشســته به مصاف 
بوسنى وهرزگوين مى رود. اين دو تيم در فينال 
پارالمپيك لندن نيز با يكديگر مواجه شده بودند 

كه بوسنى با غلبه بر ايران قهرمان شده بود.

*رضايى: قول قهرمانى نمى دهم
هادى رضايى پس از برترى برابر برزيل و صعود 
به فينال واليبال نشسته بازى هاى پارالمپيك 
گفت: بازى خيلى خوبى بود. در اين 30 ســال 
كه در واليبال نشسته هستم بازى به اين خوبى 
نديده بودم. تماشاگران خوب و پرشور بودند و 
تيم خوب برزيل كه پيشرفت زيادى كرده است.

سرمربى تيم ملى واليبال نشسته درباره صعود 
به فينال و رويارويى دوباره با بوسنى هم گفت: 
حق اين بچه ها قهرمانى است چراكه خيلى خوب 
بازى كردند و بسيار با انگيزه هستند، اما ورزش 
است و ممكن است اتفاقات عجيبى هم رخ دهد. 

به همين خاطر قــول قهرمانى نمى دهم؛ با اين 
حال همه تلاش خودمان را مى كنيم تا بوسنى 

راشكست دهيم.
* على پوريان: مدال طلا براى ماست

داوود على پوريان در مورد بازى فينال در برابر 

بوســنى با توجه به اين كه تيمش در مسابقات 
پارالمپيك لنــدن مدال را به ايــن تيم واگذار 
كرده بود، نيز گفت: فينال لندن يك اتفاق بود 
كه اميدوارم در ريو رخ ندهد. هنوز هم باورمان 
نمى شود به بوسنى باختيم. ما در اين مسابقات 

حتى يك گيم هم نداديم و بوسنى را سه بر صفر 
برديم. اميدوارم با عنايت خداوند و تلاشــى كه 
بچه هــا مى كنند، بتوانيم در برابر بوســنى هم 
پيروز و قهرمان پارالمپيك شــويم. واقعا مدال 

طلا براى ماست.

منهاى فوتبال
يك برنز حاصل تلاش بوكس ايران در 

تورنمنت كليچكو
ورزش:تورنمنت بين المللى بوكس جوانــان جام برادران كليچكو 
درحالى طى چند روز گذشته به ميزبانى اوكراين و در شهر «بريدف» 
پيگيرى شــد كه تيم ملى جوانان ايران با تركيب 6 بوكسور در اين 
رقابت ها حضور پيدا كرد كه در پايان تنها يك مدال برنز به تيم ملى 

ايران رسيد.
مهران يوسفى نماينده وزن 81 كيلوگرم تيم ملى ايران كه با پيروزى 
مقابل حريف الجزايرى به مرحله نيمه پايانى رســيده بود، با قبول 
شكست مقابل بوكسور اوكراينى به مدال برنز رسيد. سامان مرادى 
نيز در دور نخست مقابل بوكسور رژيم صهيونيستى روى رينگ نرفت.
اميررضا محمدى، رضا حسن نيا، مهدى بهرام لو و مجيد جمشيدوند 
از ديگر بوكســورهاى حاضر در اين رقابت ها بودند كه در همان دور 
نخست مقابل حريفان خود شكســت خوردند و از گردونه رقابت ها 

حذف شدند.

االله مانى :اوكراين باتجربه تر بود
نايب قهرمانى تيم فوتبال هفت نفره 

در ريو 
فارس: ســرمربى تيم ملى فوتبال 
هفت نفــره بعــد از كســب نايب 
قهرمانى پارالمپيــك گفت: ما همه 
تلاشمان را كرديم اما اوكراين واقعا 

از ما باتجربه تر بود.
امين االله مانى پس از شكست مقابل 
اوكراين و نايب قهرمانى در بازى هاى 
پارالمپيــك ريو اظهار كــرد: بازى 

فينال هميشه يك طرفش برد است و طرف ديگر باخت. يك مقدار 
در اواخر بازى از نظر بدنــى كم آورديم. اوكراين بســيار تيم خوب 
و باتجربه اى اســت و من به عنوان ســرمربى ايران اين برد را به آنها 

تبريك مى گويم.
االله مانى در پاسخ به اين سوال كه استراتژى ضدحمله برخلاف بازى 
قبل در اين ديدار براى تيم ملى جواب نداد گفت: بله جواب نداد، اما ما 
كار ديگرى نمى توانستيم بكنيم. اگر شيوه ديگرى غير از اين در پيش 
مى گرفتيم ممكن بود گل هاى بيشترى بخوريم. ما بر اساس توانايى ها 
و ابزارهاى خودمان و شناختى كه از حريف داشتيم تركيب را چيديم 

و واقعا اوكراين از ما خيلى بهتر و باتجربه تر بود.

ادعاى روزنامه لهستانى 
قرارداد چهار ساله لوزانو با تيم ملى 

واليبال لهستان 
ورزش:روزنامه پژگلاند اسپورتوه اعلام كرد با وجود بيانيه فدراسيون 
واليبال لهستان مبنى بر عدم مذاكره با جانشينان احتمالى استفان 
آنتيگا تلاش هايى براى عقد قرارداد چهار ســاله بــا رائول لوزانوى 

آرژانتينى صورت گرفته است.
اين روزنامه لهستانى در ادامه اين خبر نوشته است: هر چند استفان 
آنتيگا تا ماه اكتبر ســال جارى ميلادى قــرارداد معتبرى دارد، اما 
تعدادى از مســوولان فدراسيون واليبال لهســتان در صدد هستند 

قرارداد بلند مدت چهار ساله اى با رائول لوزانو منعقد كنند.

پوتين: روسيه هيچ ارتباطى با هكرهاى 
حمله كننده به سيستم هاى وادا ندارد

ورزش:  ولاديمير پوتين، نخســتين بار پس از حمله هكرهاى 
گروه فانســى بير به سيســتم هاى محرمامه آژانس بين المللى 
مبارزه با دوپينــگ و اتهام حمايت از آنها توســط كشــورش 

واكنش نشان داد.
پوتين در نشست سران كشورهاى مســتقل مشترك المنافع در 
قزاقستان گفت: روسيه هيچ ســهمى با هكرها ندارد، هم اكنون 
سوال هاى بسيار زيادى براى جامعه ورزشى جهان به وجود آمده 
كه چطور ورزشــكاران ســالم به صورت قانونى مــواد ممنوعه را 
اســتفاده مى كنند، اما براى كسانى كه به خاطر مشكلات جسمى 
و دردهاى ناشــى از آن بايد داروهايى را مصــرف كنند ممانعت 

ايجاد مى شود. 

9 متخلف دوپينگى محروم شدند
ورزش:غلامرضا نوروزى رييس فدراسيون پزشكى ورزشى ايران از 
محروميت 9 نفر متخلف دوپينگى خبر داد و اسامى آنها را كه پس از 

طى روال قانونى قطعى شده است، به اين شرح اعلام كرد:
1-محمد صالح (بسكتبال)

2- على نيرومند (بسكتبال)
3- حسين قائمى (مربى بدنساز تيم بسكتبال مهرام)

4- سيد مصطفى حسينى (جودو)
5- محسن رمضانى (دوچرخه سوارى)
6-حاجى محمد كوك جبلى(واليبال)

7- پيام شعبانپور (واليبال)
8- مرتضى يوسفى(سرپرست تيم واليبال عمران شهردارى سارى)

9- عبدالرضا عرب (مربى تيم واليبال عمران شهردارى سارى)

جهانگيرى: قانون جديد به ضررم شد
اشك هاى بانوى ملى پوش پرتاب وزنه

ورزش: ملــى پوش پرتــاب وزنه 
پارالمپيكــى ايران گفــت: از قانون 
جديدى كه در پارالمپيك ريو اجرا 

شد، ضرر كردم.
بتــول جهانگيــرى در رقابت هاى 
پرتاب وزنه كلاس F33 بازى هاى 
پارالمپيك 2016 ريو در رده ششم 
ايســتاد. وى در پايــان رقابت و در 

حالى كه گريه مى كرد، اظهار داشت: متأسفانه قانون جديد به ضررم 
شد.

جهانگيرى ادامه داد: اگر ميله اى كه كنار دستم بود را برنمى داشتند، 
وزنه را بيشتر از پنج متر پرتاب مى كردم. 

وادا صحت سومين سرى اسناد منتشره هكرها 
را تاييد كرد

 دوپينگ هماهنگ شده مدال آوران 
المپيك!

ورزش: هكرهاى گروه فانسى بير پس از ورود به سيستم هاى بايگانى 
اسناد ورزشكاران دوپينگى در آژانس بين المللى مبارزه با دوپينگ 
و انتشــار آن در ســه نوبت اعتبار اين نهاد و زد و بندهــاى آنها را با 
ورزشكاران مطرح و مدال آور المپيك هاى 2012 لندن و 2016 ريو 

را زير سوال بردند.
WADA در بيانيه  خود بــر همكارى با شــركت هاى معتبر بين 
المللى و متخصصان جهت حراست از سيستم هاى بايگانى مدارك 

ورزشكاران مختلف تاكيد كرد.
گروه فانسى بير اسامى 11 ورزشــكار مطرح از پنج كشور جهان را 
منتشر كرد كه با اجازه و اطلاع WADA دوپينگ كردند. اين دسته 
از ورزشــكاران در المپيك 2016 ريو نيز به مدال هاى متعددى نيز 
دست يافتند، اما انتشار اسناد توســط هكرها باعث شد تا ارتباطات 

پشت پرده آنها و آژانس بين المللى مبارزه با دوپينگ افشا شود.

استقبال 9 كشور از مسابقات قهرمانى 
سلاح هاى بادى آسيا

مهر: نهمين دوره مسابقات قهرمانى ســلاح هاى بادى آسيا 13 تا 
19 آذرماه به ميزبانى ايران برگزار مى شــود. تاكنون كشــورهاى 
بنگلادش- چين- هند- عراق -ژاپن-كويت-پاكستان-چين تايپه 
و ازبكستان با 281 ورزشــكار در اين مسابقات شــركت كرده اند.
رقابتهاى قهرمانى ســلاح هاى بادى آســيا در 4 رشته در رده سنى 
بزرگسالان، 4 رده سنى جوانان و 4 رده سنى نوجوانان برگزار خواهد 

شد و تيم ها تا 13 آبان مهلت دارند در اين مسابقات ثبت نام كنند.

4

بازگشت دوباره بهادر 
مولايى به بيمارستان

ورزش: بهادر مولايــى وزنه بردار فوق 
ســنگين ايران كه قبل از المپيك دچار 

ســانحه رانندگــى 
شــده و تحت عمل 
جراحى قرار گرفته 
بود؛ بــار ديگــر به 
علــت خونريــزى 
دستگاه گوارش در 
بيمارستان بسترى 

شد.  مولايى در اين مورد گفت: چهار، پنج 
روز بود كه از ناحيه شــكم احساس درد 
مى كردم  و زمانى كه به پزشك مراجعه 
كردم متوجه شــدم دچــار خونريزى 
دستگاه گوارش شده ام. پزشك نيز علت 
آن را استرس و عصبى شدن اعلام كرد  با 
اين حال قرار است آندوسكوپى نيز بشوم. 
او ادامــه داد: زمانى كه بهداد ســليمى 
مصدوم شــد يك گروه پزشك مراقب او 
بودند اما فدراسيون پزشك روانشناس، 
تغذيه با فيزيوتراپ براى من نياورد. حتى 

مكمل هم براى من تهيه نكرد.

فدراسيون تيراندازى با 
لازلو تمديد مى كند

ايســنا: فدراســيون تيرانــدازى در 
تلاش اســت تا به صورت موقت قرارداد 
خــود را با لازلــو تمديد كنــد. با توجه 
به پايــان قرارداد لازلو بعــد از المپيك، 
فدراســيون تيرانــدازى تصميم گرفت 
با توجه به اعلام آمادگــى لازلو با وى به 
صورت پاره وقت كار كنــد. لازلو پيش 
از اين اعلام كرده بــود در صورت انجام 
تعهدات فدراســيون با آنها كار مى كند.
فدراسيون بيش از يك ميليارد به لازلو 

بدهكار است.

سرمربى تيم ملى 
تنيس ايران راهى 

تايلند شد
ورزش: ســعيد احمدوند سرمربى تيم 
ملى تنيس ايران براى ارزيابى تيم هاى 
حاضر در مرحله فينال گروه 2 آســيا و 
اقيانوسيه در بانكوك تايلند حضور دارد. 

پيش از ايــن حضور تيمهــاى كويت، 
اندونزى، فيليپين، ويتنام، هنگ كنگ، 
پاكســتان و ايران در گروه دو آســيا و 
اقيانوسيه قطعى شــده بود و با معرفى 
آخرين تيــم، قرعه كشــى نهايى انجام 
مى شــود. تيم ملى تنيس ايران تير ماه 
سال جارى به همراه تيم ملى هنگ كنگ 
جواز حضور در گروه دو آسيا و اقيانوسيه 

را به دست آورد.

امروز ايران - ژاپن 
در يك چهارم نهايى 

واليبال زنان جام 
كنفدراسيون ها

ايســنا: دور گروهى پنجميــن دوره 
رقابت هاى واليبال جام كنفدراسيون زنان 
آسيا به پايان رسيد و تيم ها حريفان مرحله 
يك چهارم نهايى خود را شــناختند. تيم 
ملى واليبال بانوان ايــران در دور گروهى 
اين رقابت ها با ويتنام، چين تايپه و تايلند 
هم گروه بود كه با سه شكست و كسب يك 
امتياز در رده آخر گــروه خود قرار گرفت. 
 در گــروه دوم اين مســابقه ها تيم ژاپن 
صدرنشين و حريف ايران در مرحله يك 
چهارم شد. تيم ملى واليبال ايران و ژاپن 
از ساعت 14:30  (به وقت محلى) يكشنبه 

28 شهريور به مصاف هم مى روند. 

  آقاى گل فصل پيــش ادعاكرده بود كه گلزنى هاشــو از دربى 
شروع ميكنه! سلام آقاى طارمى. حتما چاپ بشه با سپاس.تا ابد آبى

  استقلال يعنى همين؛وقتى نتونى استقلال رو تو بدترين
شــرايط روحى ببرى يعنى بدو تا برســى به ســرورت. هرچند ما با 

بيرانوند مساوى كرديم. 
  كجاين اين استقلالى ها كه اينقدر مينالن ميگن طرفداران ما 

از پرسپوليس ها بيشــتره هى ميگن برنامه نود هم پرسپوليسى 
است. نه جانم بايد قبول كنيد كه پرسپوليس طرفدارانش ميليونى 
هستن و از شما استقلالى ها بيشترن حالا گيرم كه بقول خودتون 
استقلالى ها شــركت نمى كنن برنامه نود ولى بازى دربى رو ديگه 
همه ديدن كه پرســپوليس جايگاهش پر بود ولى اســتقلال خالى 

بود پس زنده باد پرسپوليس جلال مظلومى .
  آقاى كــى روش لطفا توبــازى مقابــل ازبكســتان از بازيكناى 
استقلال مثل خسروحيدرى استفاده كن حاج صفى با اون سانتراش 

آبروى تيم رو برد مثلارفته آلمان لژيونرشده.
  ماشــاا.. به بيرانوند. اياشــا.. جاى عابدزاده رو پــر ميكنه تو 

دروازه پرسپوليس. آيدا منوچهرى
  اين دربى فقط براى منصوريان خوب شد و بس. منصوريان چند 
تا بازى ديگه هم روى نيمكت موند.ولى بازى با سياه جامگان آخرين 

بازى برى عليمنصوره. شك نكنيد/حامد طالبى
  رويانيان مى خواد همون بلايى كه سر پرسپوليس آورد سر سياه 

جامگان هم بياره. آقاى عباسى اگر رويانيان كار اقتصادى بلد بود كه 
الان اوضاع پرسپوليس اين نبود.مهدى رئوف مسرور

  مى خواســتم از ســيامند رحمان تشــكر كنم كه غرور رو به ما 

ايرانى ها برگردوند. لذت برديم وقتى وزنه مى زد. هيات ژورى رو 
هم با وزنه ها بلند كرد. ندا عليخانى كرج

  حيف شــد تيم 7 نفره فوتبال مقابل اوكراين شكســت خورد. 

حقشون قهرمانى بود.رو سفيدمون كردند.يلدا حسنى 
  استقلالى ها تبريك ميگم كه 10 تايى شدين. 6 و 4 با هم مى 

شود 10(محمود رهاب-مشهد)
  منصوريان فقط كنار زمين بلد است ادا و اطوار دربياورد. هيچ 

نكته فنى جز سانتر توسط حيدرى به تيمش ياد نداده. استقلالى ها 
الكى به اون دلخوش كردند. متين معمارپور يزدى

  پديده چرا به اين روز افتاده؟همش داره بد بازى مى كنه. بد 

هم مى بازه.آقاى مهاجرى كى مى خواى تيمتو جمع كنى. چاپ كنين 
لطفا. رضا خوشقولى

  قرار اســت رويانيان در ســياه جامگان چه كار كنه؟در برنامه 

ورزش خراسان هر چى گفت ما باور نكرديم. يعنى در مشهد مدير 
اقتصادى نبود كه ايشون رو آوردن. محمد سجاديان

  استقلالى ها بايد خواب بردن پرسپوليس با برانكو رو ببينند. 
جمعه شــانس آوردن كه تــوپ طارمــى و عليپور گل نشــد. دربى 

برگشت 11 تايى ميشين. حسام شكورى/  تبريز

   على كريمــى در پيامى اينســتاگرامى به خاطــر عملكرد خوب 
پارالمپيكى ها به آن ها تبريك گفت.

   تيم لگانس شصت و ششمين تيمى بود كه ليونل مسى موفق 
شد در پيراهن بارسا به آن گلزنى كند.

   هادى طباطبايى دروازه بان سابق استقلال،  دو تيم قرمز و آبى 
پايتخت را در دربى ترسو لقب داد.

  دو كارشناس مطرح فوتبال انگليس يعنى جيمى كرگر و گراهام 
ســونس معتقدند داويد لوئيز بــا عملكــردش در مقابل ليورپول 

بازيكنى ذخيره در چلسى خواهد بود.
   كافو كاپيتان سابق تيم ملى برزيل و قهرمان جام جهانى 2002 
به همراه اين تيم، در موقع اهداى مدال نقره به تيم ملى هفت نفره 
ايران در پارلمپيك از آن ها تمجيد كرد و به خاطر شكست در بازى 

فينال به آن ها دلدارى داد.
   رضا شاهرودى بازيكن سابق پرسپوليس و تيم ملى، از عملكرد 

طارمى، مسلمان و احمدزاده در دربى انتقاد كرد.
   لوئيز هميلتون راننده مكلارن در فرمول وان على رغم مشكل 
به وجود آمده براى سيستم هيدروليك خودرويش، براى موفقيت 

در مسابقات سنگاپور خوشبين است.
   هكتور بيرين مدافع پرسرعت آرسنال مى گويد همچنان منتظر 

يوسن بولت است تا ببيند چه كسى سريعتر است.
   دختر هوادارى كه قبلا نيز در استاديوم آزادى حاضر شده بود، 

روز جمعه هم يكى از تماشاگران دربى بود.
   مريم حيدرزاده، شــاعر مشــهور در پيامى به رامين رضاييان 

مدافع نيمكت نشين شده پرسپوليس دلدارى داد.
   نعيم سعداوى سرمربى فولاد خوزستان مى گويد بازى با پديده 

براى هميشه در ذهنش باقى خواهد ماند.
  جان استونز مدافع جوان و با استعداد منچسترسيتى مى گويد 
زير نظر پپ گوارديولا مشــغول يادگيرى است و اميد دارد بتواند 

روزى كاپيتان اين تيم و تيم ملى انگليس شود.
   مهدى مهدوى كيا در تماسى با مسؤولان تيم ملى نوجوانان بابت 
پيروزى مقابل عربستان به آنها تبريك گفت و براى تيم ملى در بازى 

مقابل امارات آرزوى موفقيت كرد.
   نام ليونل مسى و ســرجيو آگوئرو در فهرست دعوت شدگان 

به تيم ملى آرژانتين براى ديدار با پرو و پاراگوئه ديده مى شود.
   نظمى مديــركل ورزش و جوانان آذربايجان شــرقى مى گويد 

ورزشگاه يادگار امام تا دهم مهر آماده خواهد شد.
   عرض پيما داور بين المللى فوتسال ايران ديدار بين آرژانتين 

و كاستاريكا را سوت خواهد زد.
   خسرو حيدرى مى گويد منصوريان انتخاب خود هواداران بوده 

است پس بايد از او حمايت كنند.
   برانكو ايوانكوويچ ديدار پرسپوليس و سپاهان را دربى سوم 

قرمزپوشان مى داند.

   شماره پيامك  3000737273 تلگرامى

مزدك ميرزايي
 و طوطي هاي غرغرو!

رســول بهروش: جريان انتقاد از دربي83، درست از اواسط 
نيمه اول همين مســابقه و توســط گزارشــگر بازي اســتارت 
خورد. مزدك ميرزايــي كه گزارش نبرد بزرگ ســرخابي ها را 
بر عهــده گرفته بود، خيلــي زود از اين بازي قطــع اميد كرد و 
تحقير مسابقه را در دســتور كار خودش قرار داد. يك تجربه 
قديمي در ايران نشــان مي دهد با توجه به ضريب نفوذ بالاي 
تلويزيون در جامعه، عمده مطالبي كــه در جعبه جادويي مطرح 
مي شــود، به ســرعت حالت يك پيش فرض اثبات شــده را به 
خــودش مي گيــرد و خيلي هاي ديگــر هم بدون تامــل در آن، 
طوطي وار تكــرارش مي كننــد. بعد از دربــي هم عينــا همين 
اتفاق رخ داد و بسياري از رســانه ها و منتقدان پيرو آنچه از 
زبان گزارشگر مسابقه شــنيده بودند، شروع به سركوب اين 
مسابقه كردند. ســوال مهم اما اين اســت كه آيا واقعا دربي 

اخير پايتخت، در اين حد زشــت و كسل كننده بود؟
بر خلاف تخم لقي كه گزارشگر دربي در دهان منتقدان شكست، 
نبرد اخير سرخابي ها به هيچ وجه بازي ســاكن و خسته كننده اي 
نبود. دو تيم در بيشــتر دقايق بازي، نمايش رواني ارايه دادند 
و بارها به موقعيت هاي ممتاز گلزني دست يافتند. شايد اغراق 
نباشــد اگر توپ از دســت رفتــه مهــدي طارمــي در ميانه هاي 
نيمه نخســت را جزو ســه موقعيت كليدي خراب شده در تاريخ 
دربي هاي تهران به شــمار بياوريم. در آن سوي ميدان هم كاوه 
رضايي حداقل دو فرصت خيلي خوب گلزني داشت كه استفاده 
نكــرد. در ايــن مســابقه، مهــدي رحمتي بــه لطف يــك واكنش 
اســتثنايي در لحظات پاياني موفق به ثبت نخســتين كلين شيت 
فصلش شــد و البتــه در آن ســوي زمين هــم بيرانونــد بارها 
درخشيد و نشان داد وارد يك سطح جديد از دوران حرفه اي اش 
شــده اســت. با اين اوصاف آيا واقعــا غيرمنصفانه نيســت كه 
چنين مسابقه اي را مورد ســرزنش قرار بدهيم و با استفاده از 
قراردادهاي «ميلياردي» بازيكنان، تيترهاي آنچناني بسازيم؟

كيفيت دربي83 در حالي توســط كارشناســان به نقد كشــيده 
مي شود كه كمتر از يك ماه پيش تيم ملي كشورمان دو نمايش 
كاملا نااميدكننده برابر قطر و چين ارايه داد. اگر قرار اســت 
آن تيم بــا آن همــه لژيونر و ســتاره جوان كه حاصل 5ســال 
حضور كي روش در تيم ملي ايران است به آن شكل بازي كند 
و ما هــم از همه چيز راضي باشــيم، پس چطور از مســابقه اي 
همچون دربي تهــران اين همه انتظار وجــود دارد؟ كاش كمي 
متعادل تر به اوضاع نــگاه كنيم؛ در اين صورت كوهي از توقع 
نمي ســازيم كه بعدا خودمان زير آوارش له شــويم و زبان به 

اعتراض باز كنيم.  

يادداشت 123

ســرمربى تيم ملى فوتبال 
هفت نفــره بعــد از كســب نايب 
قهرمانى پارالمپيــك گفت: ما همه 
تلاشمان را كرديم اما اوكراين واقعا 

امين االله مانى پس از شكست مقابل 
اوكراين و نايب قهرمانى در بازى هاى 
پارالمپيــك ريو اظهار كــرد: بازى 

فينال هميشه يك طرفش برد است و طرف ديگر باخت. يك مقدار 

 ملــى پوش پرتــاب وزنه 
پارالمپيكــى ايران گفــت: از قانون 
جديدى كه در پارالمپيك ريو اجرا 

بتــول جهانگيــرى در رقابت هاى 
 بازى هاى 
 ريو در رده ششم 
ايســتاد. وى در پايــان رقابت و در 

حالى كه گريه مى كرد، اظهار داشت: متأسفانه قانون جديد به ضررم 

خبر

ايسنا: بهداد سليمى درباره نداشتن تيم در ليگ 
برتــر وزنه بردارى بيان كــرد: قصد حضور در 

ليگ برتر را داشــتم و قراردادم با ياســين 
پيشرو نيز دوساله بود. حتى تا لحظه آخر 
فكر مى كردم ياســين پيشــرو در ليگ 
باشــد. اكنون  كه اين تيم در ليگ برتر 
حضور ندارد بايد رضايت نامه ام را بگيرم  
و تســويه حســاب كنم. در نهايت اگر 

پيشنهادى باشد در ليگ وزنه مى زنم.
او دامه داد: من از تيم هاى ديگر پيشــنهاد 

داشــتم اما از آنجا كه با ياسين پيشرو قرارداد 
داشتم و فكر مى كردم در ليگ هست، پيشنهادها را 

رد كردم و الان بايد ديد چه مى شود.
 سليمى در پاسخ به اين پرســش كه احتمال دارد اين فصل در 

ليگ برتر وزنه نزند، گفت: بلى، هر احتمالى وجود دارد. 

او در مورد حضور يكســاله تيم هــا در ليگ برتر 
وزنه بردارى تصريح كرد: متاسفانه اتفاق بدى 
است و بايد ريشــه يابى و اين موضوع حل 
شــود،  البته با توجه به پخش تلويزيونى 
مســابقات، فكر مى كنم اسپانســرها و 
تيم هاى بيشترى از سال گذشته در ليگ 

برتر حضور پيدا كنند. 
ســليمى در مورد اينكــه در كنار مدال 
آوران المپيك از او نيز تجليل مى شــود، 
نيز تصريح كرد: خدا را شــكر اتفاق خوبى 
كه افتاد اين بود از سوى فدراسيون و نهادهاى 
خصوصى از من و بقيه ورزشكاران المپيكى حمايت 
شد. كارشان قشنگ بود. مهم از همه حمايت مردم بود و 
اينكه لطفشان نسبت به من بعد از المپيك چندبرابر شد. اين نيز 

لطف خداست.

فارس : محمود گودرزى كه در مراسم رونمايى از تابلوى مجموعه 
فرهنگى ورزشى ناشنوايان حضور داشت در صحبت هاى خود 
عنوان كرد: ورزشگاه ناشــنوايان به جهت تلاش هاى 30 ساله 
مصطفى داودى پدر شــهيد كه بعد از انقلاب به گردن جامعه 

ورزش حق داشتند تلاش كرديم تا نام ايشان جاودانه شود. 
وى در ادامه افزود: سال گذشته در شوراى معاونين اين موضوع 
مطرح شد كه يك ورزشــگاه به نام ايشان ثبت شود و در جلسه 
موافقت شــد با حضور خانواده اين بزرگوار ايــن اتفاق رخ داد. 
اميدوارم عزيزان و پيشكسوتان كه در عرصه ورزش هستند ياد 

آنها هميشه گرامى  داشته شود. 
گودرزى در مورد نتايجى كه كاروان پارالمپيك در ريو كســب 
كرده است گفت: خوشبختانه پارالمپيك نشان داده كه وضعيت 

خوبى داشته است و هميشــه موفق بوده است اين بار وضعيت 
مناسبى را دارند و ديديم كه چطور ركوردهاى خوبى ثبت شده 
و مدال هاى خوشرنگى را تا به اين لحظه كسب كردند. در ادامه 
راه براى آنهــا آرزوى موفقيت دارم و تا ايــن لحظه از مجموعه 

پارالمپيك و عملكرد آنها رضايت كاملى داريم. 
وى در پاســخ به اين ســوال كه آيا فدراسيون ناشــنوايان زير 
مجموعه پارالمپيك مى شود يا خير گفت: طبق قوانينى كه وجود 

دارد ما اين موضوع را بررسى خواهيم كرد. 
گودرزى در واكنش به جوسازى كشور  عربستان درباره لباس 
ورزشــكاران ايرانى در پارالمپيك كه با درج نام خليج فارس در 
مسابقات حضور دارند، گفت: به زودى در اين زمينه موضع گيرى 

رسمى خواهيم كرد.

چرا قوى ترين مرد ايران در ليگ وزنه بردارى تيم ندارد؟
 بهداد سليمى: پيشنهادهايم را رد كردم

گودرزى: تا اين لحظه از عملكرد پارالمپيك راضى هستيم 

بهداد سليمى درباره نداشتن تيم در ليگ 
برتــر وزنه بردارى بيان كــرد: قصد حضور در 

ليگ برتر را داشــتم و قراردادم با ياســين 
پيشرو نيز دوساله بود. حتى تا لحظه آخر 
فكر مى كردم ياســين پيشــرو در ليگ 
باشــد. اكنون  كه اين تيم در ليگ برتر 
حضور ندارد بايد رضايت نامه ام را بگيرم  
و تســويه حســاب كنم. در نهايت اگر 

او دامه داد: من از تيم هاى ديگر پيشــنهاد 
داشــتم اما از آنجا كه با ياسين پيشرو قرارداد 

داشتم و فكر مى كردم در ليگ هست، پيشنهادها را 

او در مورد حضور يكســاله تيم هــا در ليگ برتر 
وزنه بردارى تصريح كرد: متاسفانه اتفاق بدى 
است و بايد ريشــه يابى و اين موضوع حل 

نيز تصريح كرد: خدا را شــكر اتفاق خوبى 
كه افتاد اين بود از سوى فدراسيون و نهادهاى 
خصوصى از من و بقيه ورزشكاران المپيكى حمايت 

هاشمى: براى المپيك 2020 به دنبال كسب
 8 سهميه و مدال هستيم

تسنيم: سيدمهدى هاشمى،  رئيس فدراسيون تيراندازى  در نشست خبرى ديروز 
خود در جمع خبرنگاران اظهار داشــت:  موفقيت هاى المپيــك و پارالمپيك به 
خصوص 2 مدال ساره جوانمردى را به جامعه ورزش تبريك مى گويم. در تيراندازى 
99 كشور در المپيك حضور داشتند كه 39 كشور با وايلدكارت و 60 كشور سهميه 
داشتند و در مجموعه 464 تيرانداز حضور داشــتند. ايران نيز با 5 ورزشكار در 8 

رشته شركت كرد و در رده 21 از نظر كسب سهميه قرار گرفت.
وى در ادامه افزود: پيش از آغاز المپيك فدراسيون جهانى، فدراسيون ايران را به 
عنوان فدراسيون برتر جهان در بحث توســعه تيراندازى معرفى كرد و با توجه به 
حضور ايران در دو دوره المپيك با ســهميه، ايران از ليست كشورهاى وايلدكارت 
حذف شد و جزو كشورهاى توانمند محسوب مى شود. رئيس فدراسيون تيراندازى  
در ادامه تاكيد كرد: برنامه حضور در المپيك 2020 را از 6 سال قبل شروع كرديم 
و پيش بينى كسب 8 سهميه و مدال را داريم كه اميدواريم اين پيش بينى محقق 
شود. به علاوه حضور 3 نماينده ايران در فينال فيناليست ها نيز در اواسط مهر ماه 

در ايتاليا انجام خواهد شد و آذرماه نيز مسابقات آسيايى تهران برگزار خواهد شد.

 درميان غيبت مسوولان ورزش صورت گرفت
بازگشت مدال آوران پارالمپيك به كشور

ورزش: بخشى از ورزشكاران كاروان شهداى منا از پارالمپيك ريو 2016 به ايران 
برگشتند. در بين اين بخش از كاروان، سيامند رحمان به همراه ساير ورزشكاران 
كشورمان در وزنه بردارى، ساره جوانمردى، تيم بسكتبال با ويلچر و... به ايران آمدند 
و مورد استقبال شديد مردم و حاضران در فرودگاه امام خمينى (ره) قرار گرفتند. 
نكته تلخ بازگشت پارالمپيكى ها به كشور، عدم حضور و غيبت محسوس مسوولان 
بلند پايه وزارت ورزش و جوانان در مراسم استقبال بود، البته از طرف كميته ملى 
المپيك كه ارتباط مستقيمى با پارالمپيكى ها ندارند، شاهرخ شهنازى دبيركل اين 
كميته در اين مراسم حاضر بود اما غيبت محمود گودرزى و معاونان او در وزارت 

ورزش احساس مى شد.

خداحافظى حريف يزدانى از دنياى كشتى
ورزش:ختاگ گازيموف آذربايجانى كه در سه دوره المپيك حضور داشته است و يك 
كشتى گير روسى الاصل است، با اعلام خداحافظى از تيم ملى گفت: فعلا قصد دارم به 
خانواده ام رسيدگى كنم. گازيموف كه داورى ديدار وى با يزدانى در وزن 97 كيلوگرم 
المپيك 2016 بحث برانگيز بود، در مورد ادامه فعاليت خود عنوان كرد: آذربايجان خانه 
دوم من است، هنوز براى ادامه فعاليتم تصميم نگرفته ام اما من مى خواهم براى كشور 

خودم مفيد باشم و به نسل جوان كمك كنم و تجاربم را در اختيار آن ها بگذارم.
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